
INNKALLING TIL LANGRENNSKOMITEMØTE nr 16 
i 

Norges Skiforbund 

 
 
Dato:     12. desember 2017 
Sted:     Ullevål Stadion 
Tid:     Klokken 18:00-21:00 
Langrennskomiteens faste medlemmer 
Fra administrasjonen iht ansvar, adm sjef Espen Bjervig, landslagssjef Vidar Løfshus og 
Asgeir Moberg 
 

A. ORIENTERINGSSAKER 

 
B. BESLUTNINGS SAKER 

Saks 
nr. 

Sak Dokument-
status 

Ansv 
forberedelse 

Angitt tid 

148 Økonomirapport november 
Gjennomgått, og underskudd forklart. Adm ønsker 
å gå gjennom nov rapport grundigere og 
rapportere tilbake. 
  

Utsendt Espen 18:00–18:10 

149 Status markedsarbeid 
Gjennomgang av status avtaler, tre ledige merker. 
To på sprint og ett på herrer allround 
 
 

 Espen 18:10-18:20 

150 Rapport sport 
Rapport gjennomgått uten bemerkninger 

Utsendt Vidar 18:20-18:40 

151 Rapport anlegg 
Presentasjon fra møte ligger vedlagt 

 Marit 
Gjerland 

18:40-19:00 

152 Oppsummering av møte med 
Granskningsutvalget. 
Torbjørn oppsummerte møtet, enighet om videre 
oppfølging mot neste LK møte. 

 Torbjørn 19:00-19:20 

153 Presentasjon om NSFs prosjekt for risikostyring. Strøket Ingvild? 19:20-19:40 
     
     

Saks 
nr. 

Sak Dokument-
status 

Ansv 
forberedelse 

Angitt tid 

154 Budsjett 2018 
Presentert budsjett ble godkjent med merknad 
om at usikre inntekter. 

Utsendt Asgeir/Espen 19:40-20:10 



 
C. DISKUSJONSSAKER 

 

 
Møte forventes avsluttet ca. klokken 21:00 
Torbjørn Skogstad 

155 Søknad fra Birken 
Administrasjonens innstilling ble vedtatt. 

Utsendt Asgeir 20:10-20:20 

156 Fluorsaken 
Adm avklarer med Anne Lise om det er lovlig for 
NSF å dele sine medlemslister med Tøffest Uten 
Fluor. LK er positive hvis det er lovlig. 
Adm har fått avklart at vi ikke kan dele våre 
medlemslister, da dette er i brudd med 
datatilsynets lover. En mulig løsning er at NSF 
sender ut informasjon for Tøffest Uten Fluor. 
 

 Sindre  20:20-20:30 

157 Kongepokal 2018 
Vedtatt at Kongepokal skal utdeles for NM del 1 
sprint. 

Utsendt Asgeir 20:30-20:40 

     

Saks 
nr. 

Sak Dokument-
status 

Ansv 
forberedelse 

Angitt tid 

158 LKs egen tid  Torbjørn 20:40-21:00 
159 LK ønsker møte med Skistyret for å avklare 

rammeverket mellom gren og administrasjon og 
markedsprinsipper og økonomi 

   

     
     
     
     
     


